
 

Beantwoording ChristenUnie 17 maart 2023 

Datum  13 april 2023 

Fractie ChristenUnie 

Onderwerp Werkwijze de aanplakborden / verkiezingsborden 

 
In onze gemeente hebben we alle beleid geharmoniseerd. 

De werkwijze mbt de aanplakborden / verkiezingsborden is nog steeds verschillend. 

De handelwijze van de voormalige gemeenten blijft men nog steeds toepassen. Helemaal weghalen, 

halveren of laten staan. 

 

Vraag 1 

Waarom wordt hier niet uniform gehandeld? 

 

Antwoord 

Sinds de herindeling maakt de gemeente West Betuwe gebruik van de materialen die er waren in de 

voormalige gemeenten. Dit is de reden waarom er tot op heden niet is geharmoniseerd. 

Concreet zijn er circa 40 plakborden die gebruikt worden tijdens de verkiezingen. In de voormalige 

gemeenten Lingewaal en Neerijnen zijn het ‘info borden’ de het hele jaar door in de openbare ruimte 

staan en tijdens verkiezingen gebruikt worden om te plakken door de deelnemende politieke partijen. 

In de voormalige gemeente Geldermalsen worden tijdelijk ‘plakborden’ geplaatst. 

 

 

Vraag 2 

Is het mogelijk dit beleid direct te harmoniseren? Onze voorkeur zou daarbij uitgaan naar het direct 

verwijderen van de borden als de verkiezingen voorbij zijn. Aanplakborden die er het hele jaar staan, is 

niet meer van deze tijd. 

 

Antwoord 

De vraag die beantwoord moet gaan worden is hoe de gemeente West Betuwe plakborden 

beschikbaar wil gaan stellen tijdens de verkiezingen. De burgemeester gaat de komende periode 

gebruiken om te inventariseren wat de wensen zijn binnen de bestaande politieke partijen. 

Eventuele opties zijn: 

• Huidig materiaal handhaven, politieke partijen zelf laten plakken 

• Nieuwe uniforme plakborden, politieke partijen zelf laten plakken 

• Werken met digitale borden of andere materiaal, politieke partijen leveren de posters digitaal 

Daarna neemt het college van burgemeester en wethouders, als verantwoordelijke voor het 

organiseren van verkiezingen, hierover een besluit. Planning is dat bij de Europese verkiezingen van 

volgend jaar juni conform de nieuwe werkwijze gewerkt wordt. 
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